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Místo:   zasedací místnost ÚMOb Hrabová 

Čas:  15:00 – 17:30 

Přítomni: Jana Batelková, MBA, Ing. Tomáš Konečný, Ing. Adam Hrabovský, Ing. Milan 

Kratochvíl, Martin Krejčíček, Ing. Jiří Kubečka, Ing. Jiří Skalský 

Omluveni: Ing. Iva  Vinklerová, Ing. Jiří Koritár     

Hosté :  Ing. Jana Faicová  

 

 

 

 

 

 

 

Program jednání: 

1. Aktualizace seznamu úkolů pro členy komise pro příští jednání 

2. Informace ze setkání komise 8.2.2023 - hřbitov 

3. Podněty z RMOb Hrabová, ÚMOb Hrabová a občanů 

4. Různé 

5. Předběžný program pro následující jednání komise VDE  
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1. Aktualizace seznamu úkolů pro členy komise pro příští jednání 

 

Členové komise byli seznámeni s aktuálním aktualizovaným seznamem úkolů 

 

 

 Aktualizace stavu neuzavřených úkolů  

 

Zodpovídá: Martin Krejčíček společně 

 

 Aktuální přehled možných dotačních titulů  

 

Zodpovídá: Ing. Iva Vinklerová 

 

 

 

 

2. Informace ze setkání komise 8.2.2023 – hřbitov 

 

Dne 8.2.2023 proběhlo jednání na místním hřbitově z důvodu možného čerpání finančních 

prostředků MMO určených k úpravám a rekonstrukcím již realizovaných částí hřbitova. 

 

Přítomni: Věra Kročková, Milan Slíva, Jana Batelková, Jiří Skalský, Martin Krejčíček, Jiří Koritár 

 

Zúčastnění na místě dospěli k následujícímu závěru: 

V rámci finančních prostředků poskytnutých MMO by bylo vhodné doplnit chybějící zpevněné 

plochy mezi hroby (chodníky na hlavních trasách), doplnit poslední dokončenou část hřbitova o 

kolumbárium, doplnění zeleně a ořez stromů. 

 

Shrnutí: Zadat vypracování návrhu a PD na výše zmíněné 

 

   

 

3. Podněty z RMOb Hrabová, ÚMOb Hrabová a občanů 

 

 

a) Ing. Jana Faicová  předložila ke stanovisku komisi VDE návrh trvalého dopravního značení 

v rámci stavby „Rekonstrukce podchodu pod sil. I/56 Místeckou Oráčova – Šídlovecká“   

Hlavní změna oproti stávajícímu stavu spočívá v odstranění betonových zábran v části určené pro 

cyklisty a jejích nahrazení zpomalovacími prahy. 

Komise VDE nedoporučuje náhradu stávajících betonových zábran za zpomalovací prahy, 

doporučuje pouze odebrání prvních 2 kusů betonových zábran ve směru na Hrabůvku.  
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b) Komise VDE obdržela podnět spolku Zelená Hrabová, z.s.  k přemístění kontejnerů na tříděný 

odpad (Budoucnost), ohrazení kontejnerových stání na území Hrabové. 

 

Komise VDE doporučuje přemístění kontejnerů na tříděný odpad (Budoucnost) na p.č. 841/46  (viz. 

Mapka). 

 

 

 

Ohrazení a úprava kontejnerových stání: 

Komise VDE provede do příštího jednání zmapování umístění kontejnerů na tříděný odpad a 

možnosti provedení. 

Jana Batelková – zmapování oblast Šídlovec 

Martin Krejčíček – zmapování Hrabová (mimo Šídlovec), možnosti provedení 

Ostatní členové – možnosti provedení 
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4. Různé 

 

a) Zápach (Brembo Czech s.r.o. , ITT Holding Ostrava, ….) 

 

Dne 7.3.2023 proběhne jednání u kulatého stolu na MMO ohledně zápachu se zóny Hrabová. 

Komise VDE doporučuje účast člena komise VDE na tomto jednání.  

Komise navrhla zástupce na jednání - Jiřího Kubečku. Jako náhradníky Jiřího Skalského, Martina 

Krejčíčka.  

 

b) Aktuální situace místních komunikací, chodníků a bezpečnostních prvků 

 

Komise VDE se dohodla, že s příchodem jara zintenzivní svou činnost a zasedání u kulatého stolu 

bude prokládat společnými pochůzkami po Hrabové.  Předmětem těchto pochůzek bude zjišťování 

aktuálního stavu komunikací, chodníků, přechodů, zrcadel a jiných bezpečnostních prvků. 

 

 

 

 

 

 

5. Předběžný program pro následující jednání komise DVE (Březen 2023) 

 

 Seznámení s aktualizací seznamu nedokončených úkolů 

 Podněty z RMOb Hrabová, ÚMOb Hrabová a občanů 

 Aktuální přehled možných dotačních titulů 

 Různé 

 

Zapsal dne 15.3.2023  Martin Krejčíček 

 

 

 

 

 

 

  

 

 


